
 
 

Verslag 1 Ouderraad Overslag 
20 september 2023- 20u00- Sint-Laurens Overslag 

 

Aanwezig 
 
Verontschuldigd 

 Davy, Karen, Stefanie, Angelique, Vanessa, Akia, Jolie, Eline, Luc, Matthias, 
Sanne 
 
Heidi, Sandra, Caroline, Evie,  

Agenda 1. Goedkeuren vorig verslag 
2. Schoolraad 
3. Financiën 
4. Jaardoel 
5. Evaluatie afgelopen activiteiten 
6. Werkjaar 2023- 2024 
7. Varia 

 

1. Goedkeuren vorig verslag  

- Opvang: Super badgesysteem! Iedereen blij! Belangrijk dat elk kind bij het verlaten van 

de opvang langs de scanner passeert om een korte maandrekening te hebben. 

- Oversteek mensen: Te weinig gemachtigde toezichters. Recent vond er een opleiding 

plaats, maar dit werd laat gecommuniceerd waardoor er geen nieuwe kandidaten zijn. 

- De sticker wordt aan Tania bezorgd om in het infobord te plaatsen. 

- Davy zoekt naar een button magneet maken met het logo van de ouderraad. 

 

2. Schoolraad (Karen en Sanne)  

- 5/6/2023 

- Badgesysteem: informatie en implementatie 

- Maximumfactuur stijgt 

- 1ste van dit schooljaar: 9 oktober 

- Busje kan gebruikt worden indien het tijdig gereserveerd wordt. Het dient op 

Wachtebeke afgehaald te worden. 

- Karen en Sanne engageren zich hier nog steeds voor. 

 

3. Financiën  

 

4. Jaardoel: GROEILOKAAL (Stefanie, Heidi, Sanne, Eline en Jolie) 

 

- Juf Vicky heeft er een fijne aapjes ruimte van gemaakt!  

De kinderen ( en ouders) zijn super enthousiast. 



- Aangezien er geen muurschildering meer komt vraagt Juf Vicky of het mogelijk was met 

het geld nog apenstickers aan te kopen? Iedereen is akkoord. 

- Andere benodigdheden: momenteel niet. 

- Er wordt gevraagd aan juf Shari om enkele foto’s te verspreiden via facebook om de 

mensen te bedanken die de ouderraad en het project gesteund hebben via de 

verschillende acties.  

Nieuwe jaardoel! (Sanne, Jolie, Eline, Akia, Vanessa) 

- Het initiële voorstel was om de keuken te renoveren. De vraag wordt gesteld of dit de 

prioriteit is waar we dienen in te investeren. 

- Uit onderzoek blijkt dat pestgedrag vermindert wanneer de kinderen zich niet vervelen 

en zich in een stimulerende groene omgeving bevinden.  

- Groenere speelplaats! Nog een optie? Zoveel meer voordelen (minder verveling = minder 

pesten, minder deugnieterij, …)  

- Nood aan materiaal dat duurzaam en degelijk is. Mobiel is ook een voordeel omdat de 

open ruimte anders beperkt wordt. 

- Nood aan aanvullend materiaal voor het buitenterras van de kleuters. 

- Dit jaar dient er een kostenraming opgemaakt worden door de werkgroep. 

 

5. Evaluatie afgelopen activiteiten 

- 1 september: Jammer van het weer. Het was minder gezellig omdat het in de turnzaal 

was, maar wel de beste oplossing. Voor de leerkrachten ook aangenaam omdat de 

ouders kunnen doorschuiven. De kinderen zijn minder gestrest omdat het een 

verkennende start was. Juf Vicky stond aan de ingang, waardoor het veilig kon verlopen. 

Vorig jaar sprak directeur Luc iedereen toe, door de omstandigheden dit jaar niet. Een 

woordje vooraf wordt wel als een meerwaarde ervaren. 

 

6. Werkjaar 2023- 2024 

We hadden vorige vergadering onze activiteit opgesomt. Nu eens kijken wie welke activiteit 

op zich wil nemen.  

 

- Koffieactie op 1 sept. (Evie, Jolie en Angelique) 

 

- Dag van de leerkracht 5 okt. (Sanne, Jolie?) 

 

- Week van de kinderopvang 9- 15 okt. (Sanne, Jolie?) 

 

- Halloweenactiviteit 21 oktober (Stefanie, Angelique) 

o Staan we open voor een alternatief? Spelletjes in dat thema? 

▪ Voorkeur activiteiten waar ouder en kind samen aan deelnemen 

 

- Voorleesweek november (Sanne en Evie)  

 

- Wafelactie in combinatie met kerststallentocht (vanuit de parochie) (Shari, Angelique, 

Stefanie) 

o Er is terug kerstmarkt op Overslag (16 en 17 december) 

o We wachten de verdere gegevens af van de Parochie omtrent de 

kerststallentocht en gaan Chris Coppens bevragen. 



o Op vrijdag kan er terug de activiteit gebeuren om de kerstboom te versieren 

maar daar is nog niet veel meer info rond. Evie bekijkt dit nog en geeft dit zeker 

door. Het concept van de ouderraad zou opnieuw wafels met chocomelk zijn. De 

kinderen spelen muziek. Jolie vraag na of de Messe ter beschikking is en willen 

graag om 18u30 starten. 

 

- Februari tweedehandsbeurs (Jolie, Eline en Karen)  

o Het Persynplein is geen optie meer. We zoeken een andere locatie.  

o Els Claeys (zaal) 

o Data: 4 of 25 februari? Nog te bekijken. 

 

- Ontbijtactie (Caroline, Karen) 

o 26 mei 

o Juf Akia, Davy en Stefanie willen helpen, Jolie kan niet. 

 

- Jeugdboekenweek maart (Sanne en Evie) 

o Overleg tussen de leerkrachten en de leden van de werkgroep. 

 

- Oog voor lekkers? Fruitacties? 

o Hoe zit het met de subsidie van vorig jaar? Juf Akia vraagt na bij juf Shari en 

Tania. 

o Subsidieaanvraag voor dit schooljaar moet voor 31 oktober aangevraagd 

worden. 

o Oog voor lekkers: Karen wil het bekomen van de subsidies opvolgen. 

▪ Wim en Katrin 

▪ Bij de buren 

▪ Colruyt 

 

- Optie pizza- avond?  

o Wordt besproken op de volgende vergadering aangezien Caroline afwezig is. 

Activiteiten van school zelf: 

- Grootouderfeest: uitstellen tot woensdag 27 maart, vraag komt of een ouder zich wil 

verkleden in de paashaas. 

- Geen koekjesactie, maar tekenfund in de plaats (november) 

- Kunstklassen (26 maart – 29 maart) met vooraf pannenkoekenactie 

- Schoolfeest (1 juni) 

 

OPMAAK ACTIVITEITEN KALENDER!!! 

 Sanne wil dit doen. Jolie bezorgt de data aan Sanne. 

7. Agenda voor komende vergaderingen 

- Donderdag 12 oktober 

- Maandag 27 november 

- Dinsdag 16 januari 

- Donderdag 21 maart 



- Maandag 6 mei 

 

 

8. Varia 

- Nieuwe leden? Evie zal Rebecca aanspreken. Er wordt ook een oproep gedaan op de 

flyer. 

- Hemdjes/topjes tijdens de turnles: Vraag van juf An aan de kinderen. Het is jammer dat 

er niet naar de ouders toe gecommuniceerd wordt. Er zijn kinderen die dit op zich 

hebben genomen. 

- Er is vorig jaar een verplichting van de helm gekomen op een andere school voor het 

rijden naar school. De vraag komt van een ouder van de school of dit ook op onze school 

kan verplicht worden. 

Niet mogelijk om dit vanuit de school te verplichten. Aanmoedigen is zeker een optie! 

- Vanaf 3 oktober start er een nieuwe begeleider voor de kinderopvang. 

- Sanne is verantwoordelijk voor drank op de vergadering       

 


